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Inleidend 

In deze nieuwsbrief blikt de fractie terug op het afgelopen politieke jaar in Enschede. Maar 

eerst nieuws over onze website en een uitnodiging voor een boeiende avond.  

 

Website 

Sinds begin 2015 vindt u op onze website www.enschede.christenunie.nl met regelmaat 

nieuws uit de fractie. U leest hier de inbreng van de fractieleden Janny Joosten, Henri de 

Roode en fractievoorzitter Wim Tekkelenburg op actuele lokale onderwerpen. Wij nodigen u 

uit eens vaker naar de site te gaan. 

 

Cursusavond in Enschede 

Wat is de meerwaarde van christelijke politiek en van de ChristenUnie? Wat heeft de Bijbel 

te maken met de visie van de ChristenUnie? Deze en andere vragen kunt u doordenken op 

de cursusavond Welkom bij de ChristenUnie.  

Op deze avond staan we stil bij twee punten: 

1. Wat is de essentie en meerwaarde van christelijke politiek? Dan hebben we het over de 

rol van de Bijbel in de politieke context. En we staan stil bij de verhouding tussen 

samenleving, overheid en markt.  

2. Wat is de positie van de ChristenUnie ten opzichte van andere partijen? En hoe vertalen 

die het grote verhaal in partijstandpunten? Hier leert u ook de ideologie in uw lokale 

situatie te herkennen. 

De cursus bestaat uit een korte lezing waarna u in gesprek kunt met de spreker en overige 

deelnemers. Via interactieve werkvormen dagen we u uit uw kennis van lokale 

en landelijke standpunten te testen. 

Praktische informatie:  

Waar en wanneer: Enschede: donderdag 11 februari 2016 van 19.45 - 22.00 uur 

Voor deze cursus hoeft u geen kosten te betalen. 

Meer info en aanmelden: via www.opleiding.christenunie.nl/welkombijdechristenunie of 

telefonisch via 033 – 4226969. De coördinator voor deze cursus is Rieke Elsenbroek van het 

partijbureau van de ChristenUnie. De avond wordt van harte aanbevolen! 

 

  



Terugblik door de fractie 

 

 
Het einde van het jaar 2015 is in zicht. Net als de meeste mensen kijken ook wij even terug 

op  het afgelopen jaar.  Naast verbazing omdat het jaar al weer zo snel om is, loop je ook nog 

eens door je agenda om te zien wat zich heeft afgespeeld. 

Allereerst zijn wij God dankbaar voor het werk dat wij als fractie mochten doen. Onder Gods 

zegen zijn wij dichter naar elkaar toegegroeid. Ook hebben wij een goed contact met onze 

wethouder Jurgen van Houdt. 

Naast de ‘gebruikelijke’ onderwerpen was er in 2015 genoeg aan de hand. Een aantal 

onderwerpen komen hieronder aan bod. 

 

Werkbezoek aan Euregioraad 

Samen met de Overijsselse fractie en Carola Schouten (Tweede Kamerlid voor de 

ChristenUnie) brachten wij een werkbezoek aan de Euregioraad. Daar lieten wij ons 

informeren over de werkgelegenheid in de grensstreek. We stonden stil bij de 

mogelijkheden en belemmeringen om als Nederlander in Duitsland te werken. Tot slot 

bekeken we hoe de samenwerking tussen de overheden verder kan verbeteren. 

 

De Provinciale verkiezingen 

Voor de ChristenUnie Overijssel een gunstig verlopen verkiezing die resulteerde in deelname 

aan de coalitie. Bert Boerman mag als gedeputeerde opnieuw zijn opwachting maken. Als 

Enschedese fractie hopen wij op een goede samenwerking met elkaar. 

 

De coalitie (CDA, VVD, D66, Burgerbelang Enschede en ChristenUnie) 

Met regelmaat hebben de fractievoorzitters van de coalitiepartijen overleg om de 

gezamenlijke doelen uit het coalitieakkoord te bespreken, actuele onderwerpen te toetsen 

aan het coalitieakkoord en zo mogelijk een gezamenlijk standpunt hierover in te nemen. 

Gelukkig is er binnen de coalitie in goed overleg ook voldoende ruimte voor eigen 

standpunten. 

 

Installatie burgermeester Onno van Veldhuizen. 

2015 stond ook in het teken van de zoektocht naar een nieuwe burgermeester voor onze 

stad. Wim Tekkelenburg mocht deel uit maken van de Vertrouwenscommissie. Deze 

commissie moest het traject begeleiden en uiteindelijk met een voorstel naar de raad 

komen. Het gehele proces van profielschets tot installatie  was boeiend en leerzaam. Met de 



komst van Onno van Veldhuizen heeft Enschede sinds 2 oktober weer een burgermeester 

die gelukkig grotendeels voldoet aan de wensen uit de profielschets. 

 

Luchthaventerrein 

De plannen die Enschede heeft voor de ontwikkeling van het luchthaventerrein werden in 

2015 concreter. De ontwikkeling van Technology Base Twente rond de start-landingsbaan is 

in volle gang. Naast enkele bedrijven uit de business-aviation-branche wil AeroNextlife zich 

vestigen op het luchthaventerrein. Zij zullen gebruik gaan maken van de start en 

landingsbaan. AeroNextlife ontmantelt vliegtuigen zodat de  onderdelen hergebruikt kunnen 

worden. Ook de heer Van Ek bouwt verder aan zijn bedrijf aan De Strip waar straks kleine en 

grote evenementen gehouden kunnen worden. 

 

Economie en werkgelegenheid 

Het afgelopen jaar heeft de werkgelegenheid in Enschede  weer wat meer de wind in de rug 

gekregen. Na meerdere jaren van teruggang is de lijn naar boven ingezet. Maar één zwaluw 

maakt nog geen zomer! Het blijft zaak om de economische infrastructuur in Enschede en 

haar regio structureel te versterken. Daarbij wil de ChristenUniefractie meer samenwerken 

in Euregio-verband. Net over onze oostgrens liggen zeker kansen voor ons. 

Eerder dit jaar is binnen de raad een behoorlijke discussie gevoerd over de bijstand. Het ging 

om de zoekperiode van vier weken voorafgaand aan het recht op een uitkering. Deze 

periode geldt in Enschede sinds enige jaren voor personen jonger dan 27 jaar. De Nationale 

Ombudsman heeft halverwege dit jaar een uitspraak gedaan over de wijze waarop de 

gemeente Enschede met de informatievoorziening rondom deze zoekperiode omging. Deze 

schoot naar mening van de Nationale Ombudsman duidelijk te kort. Iets wat we ons allen ter 

harte hebben genomen. In onze pogingen om de bijstand, met haar stijgende kosten, 

structureel in stand te kunnen houden, zijn de grenzen opgezocht, maar op dit punt dus 

overschreden.  

 

Duurzaamheid 

Ook op het gebied van Duurzaamheid hebben we dit jaar een mooie stap kunnen zetten, 

niet alleen op mondiaal terrein, maar ook in onze eigen stad. Dat laatste betreft bijvoorbeeld 

het besluit om per 1 januari 2017 over te gaan op verdere scheiding van ons huishoudelijk 

afval en de introductie van gedifferentieerde tarieven (DIFTAR). Mede op voorstel van de 

ChristenUnie is daarbij ook besloten om nu al voor te sorteren op het zogenaamde 

omgekeerd inzamelen van restafval per 1 januari 2019.  

 

FC Twente 

Het laatste raadsvoorstel van 2015 was de herfinanciering FC Twente. Als ChristenUnie zijn 

wij niet over één nacht ijs gegaan. Wij hebben ons niet door de emoties laten leiden maar de 

feiten en risico’s afgewogen. Voor meer informatie kunt u het artikel Herfinanciering FC 

Twente op onze website lezen. 

 

  



Tot slot 

Natuurlijk is er nog veel meer gedaan! De verdere uitrol van de transities in de zorg en de 

komst van een AZC en een Noodopvang hielden de gemoederen en de fractie flink  bezig.  

 

Wij vragen uw gebed voor het werk van de fractie en onze wethouder in het bijzonder maar 

natuurlijk ook voor alle andere  medewerkers en bestuurders van onze stad Enschede.  

 

De fractie wenst iedereen Gods onmisbare zegen toe in het nieuwe jaar.   

 

 
 

WimTekkelenburg, fractievoorzitter  

Henri de Roode en Janny Joosten, fractieleden 


